

**JADUAL PERMOHONAN PELAJAR KEMBALI KE KAMPUS DAN PERMOHONAN
PENGINAPAN KOLEJ BAGI PELAJAR IJAZAH SARJANA MUDA,
SEMESTER 2 SESI AKADEMIK 2021/2022 (A212) FASA 2**

TARIKH	PERKARA	TINDAKAN
11/04/2022 - 15/04/2022 (5 HARI)	Permohonan Kolej Kediaman (APPLY) Kemasukan Ijazah Sarjana Muda, Semester 2 Sesi Akademik 2021/2022 (Fasa 2) (TINDAKAN PELAJAR)	<ol style="list-style-type: none"> 1. Pelajar membuat permohonan kolej secara atas talian melalui MyUPSI Portal. 2. Pelajar perlu mencetak Borang B2 - Permohonan Kolej Kediaman yang telah diisi secara atas talian melalui MyUPSI Portal dan melampirkan gambar pelajar berukuran passport. 3. Pelajar perlu menghantar Borang B2 - Permohonan Kolej Kediaman ke Pejabat Pentadbiran Kolej semasa sesi pendaftaran di kolej mengikut tarikh pendaftaran kolej yang telah ditetapkan bersama lampiran transkrip mata Champs aktiviti pelajar sebagai pengesahan keterlibatan pelajar dalam aktiviti di peringkat kolej kediaman/ universiti.
16/04/2022 - 20/04/2022 (5 HARI)	Proses Pemilihan (TINDAKAN PIHAK KOLEJ) (APPROVE)	<ol style="list-style-type: none"> 1. Sesi pemilihan dan pengesahan penempatan kolej oleh pihak pentadbiran kolej (APPROVE) tertakluk kepada kekosongan dan kapasiti kolej yang dipohon oleh pelajar.
21/04/2022 - 24/04/2022 (4 HARI)	Pengesahan atas talian (TINDAKAN PELAJAR) Pelajar perlu membuat pengesahan tawaran kolej (ACCEPT atau REJECT)	<ol style="list-style-type: none"> 1. Pelajar yang telah mendapat keputusan (APPROVE) KOLEJ penginapan kolej di MyUPSI Portal perlu menekan butang (ACCEPT) KOLEJ sebagai pengesahan setuju terima menginap di kolej kediaman. 2. Sekiranya pelajar menolak permohonan penginapan kolej, pelajar perlu menekan butang (REJECT) KOLEJ sebagai pengesahan tidak setuju terima menginap di kolej kediaman. 3. Pelajar perlu membuat semakan semula status di MyUPSI Portal dengan memastikan status (ACCEPT) KOLEJ sekiranya pelajar bersetuju menginap di kolej kediaman. 4. Pelajar yang tidak menekan atau terlupa menekan butang (ACCEPT) KOLEJ akan mengakibatkan permohonan penginapan kolej tidak diluluskan.



25/04/2022 - 01/05/2022 (7 HARI)	Memproses Data dan Menyelaras Penginapan Kolej (TINDAKAN UNIT PERUMAHAN)	<ol style="list-style-type: none">1. Unit Perumahan menyemak, memproses dan menyelaraskan data senarai nama pelajar yang dibenarkan kembali ke kampus dan pelajar yang memohon penginapan asrama di kolej kediaman berdasarkan kepada Kenyataan Rasmi UPSI berhubung Kemasukan Pelajar Bagi Semester 2 Sesi Akademik 2021/2022 (Fasa 2).2. Unit Perumahan mengemaskini data penempatan pelajar di kolej kediaman berdasarkan kepada kekosongan dan kapasiti kolej kediaman.
02/05/2022 - 06/05/2022 (5 HARI)	Pengesahan SETUJU TERIMA KEMBALI KE KAMPUS (TINDAKAN PELAJAR)	<ol style="list-style-type: none">1. Pelajar yang memohon kolej kediaman perlu menyemak keputusan permohonan penginapan kolej di MyUPSII Portal pelajar (ACCEPT atau REJECT) kolej kediaman.2. Semua pelajar perlu membuat pengesahan setuju terima kembali ke kampus dengan mengemaskini status vaksinasi (menu Student Post MCO).
07/05/2022 (1 HARI)	Pengesahan Health Declaration (TINDAKAN PELAJAR)	<ol style="list-style-type: none">1. Semua pelajar perlu mengisi Health Declaration di dalam MyUPSII Portal pelajar SEHARI sebelum tarikh pergerakan kembali ke kampus (menu Student Post MCO).
08/05/2022 (1 HARI)	Pergerakan Kembali Ke Kampus dan Ujian Saliva Covid-19 (TINDAKAN PELAJAR)	<ol style="list-style-type: none">1. Semua pelajar yang membuat pergerakan kembali ke kampus perlu membuat Ujian Calitan Covid-19.2. Semua pelajar perlu mendaftar kolej mengikut tarikh, masa dan tempat yang ditetapkan oleh pihak universiti.

PANDUAN PERMOHONAN KOLEJ :

APPLY	: Permohonan anda telah diterima dan sedang di semak oleh pihak kolej
REJECT	: Permohonan anda tidak berjaya
APPROVE	: Ditawarkan Penginapan Kolej Kediaman (Belum berjaya selagi pelajar tidak menekan butang <i>accept</i> sebagai pengesahan menerima kolej)
ACCEPT	: Anda BERJAYA menginap di KOLEJ & YURAN PENGINAPAN ASRAMA anda akan diproses oleh UNIT KEWANGAN PELAJAR, JABATAN BENDAHARI

SILA SEMAK STATUS ANDA DI MYUPSII PORTAL DAN SEBARANG MASALAH PERLU MERUJUK KEPADA PEJABAT PENTADBIRAN KOLEJ YANG BERKENAAN